
国际业务部/International Sales：     
Tel: 86-574-88876506  
Fax: 86-574-88876505
Email: sales@hydnvicks.com

广东分公司： 
东莞办地址: 东莞寮步上屯良平西路142号
江门办地址: 广东省江门鹤山市桃源镇桃源大道341号厂房三楼 (农商银行对面)
电话: 0769-81101311  
传真: 0769-89610893

美国分公司： 
地址: 加利福尼亚州洛杉矶喜瑞都制鞋大道16300号 
邮编: CA 90703
电话: 909-594-1683

福建分公司： 
地址: 晋江市安海镇可慕恒安生活区2号楼104
电话: 0595-85668821  
传真: 0595-85668821

成都分公司： 
地址：成都市青白江区青江中路318号8栋1801
电话: 18428160062

公司总部/Domestic Sales：     
Tel: 86-574-88901118   88900002  
Fax: 86-574-88900007
Email: vicksxia@163.com
Http://www.nvicks.cn

宁 波 威 克 斯 液 压 有 限 公 司
宁 波 威 克 斯 液 压 有 限 公 司
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LA4VSO series
LA10VSO 31 series
LA10VSO 32 series
LA10VO 52/53 series
LA11VO series

NINGBO VICKS HYDRAULIC CO.,LTD.
NINGBO VICKS HYDRAULIC CO.,LTD.

地址: 浙江省宁波市奉化区溪口镇后旺南路一号
Add: No.1, South Houwang Road, Xikou Zone, Fenghua, Ningbo, 
Zhejiang, China

VICKS HYDRAULIC 
威克斯液压



办公区/Office 科研中心/Scientific Research Centre 生活区/Staff Living Area 活动中心/Activity Center 

工厂实景/Factory Live-action

ABOUT US关于我们
宁波威克斯液压有限公司是上市公司鲍斯股份（股份代码：300441）控股子公司，创始于2007年，是一家拥

有多项发明专利的国家高新技术企业，现有10条世界领先的液压泵生产检测流水线。年产液压泵15万多台，节能
伺服系统1万多套，提供节能电储料成套解决方案（直驱驱控一体机、行星伺服一体机、齿轮箱伺服一体机）。

公司是叶片泵行业新标准修订主持单位，工信部专精特新“小巨人”企业；荣获中国液气密行业技术进步二
等奖、区长质量奖和国家创新基金项目支持。

公司拥有VG系列超高压内啮合齿轮泵最高压力40Mpa、最高转速4000r/min，排量范围3-320ml/r, 世界
首创ABT系列伺服叶片泵，T6、T7、V、VQ、V10、V20、SQP、PV2R叶片泵，M3B、M4C、M4D、M4E、
25/26M、35/36M、45/46M、50/51M叶片马达的核心技术，A4VSO, A10VSO31, A10VSO32, A10VO52/53, 
A11VO柱塞泵。产品通过中国CCS、挪威DNV、美国ABS、法国BV、英国LR、日本NKK等世界六大权威船级社认
证，广泛应用在注塑橡塑、压铸、工程、船舶、农机、油压、打包、港口等机械行业。

公司是台湾台达、奥地利KEBA、菲仕电机、韵升股份、美的集团、日本住友的战略合作伙伴。
公司坚持引进、创新、超越的发展之路和优质、高效、低耗、安全的经营理念，致力于打造世界著名的液压

泵制造商及伺服节能成套解决方案专家，为装备升级造“中国心脏”。
公司以学习、和谐、坚持、专业为企业文化的核心思想，倡导至真、至善、至美的价值观和开明开拓、和谐

和乐的精神。

Ningbo Vicks Hydraulic Co., Ltd. is a holding subsidiary of the listed company Baosi Stock (stock code: 300441). It is founded in 
2007. It is a national high-tech enterprise with a number of invention patents. There are 10 world leading production and testing 
lines for hydraulic pumps. With an annual output of more than 150,000 pcs hydraulic pumps, more than 10,000 sets energy-saving 
servo system, and supply complete solutions for electric melt glue energy-saving. (Direct drive integrated machine, Planetary 
reducer integrated machine, Gearbox servo integrated machine).
The company is the host of the revision of the new standard of the vane pump industry, praised by the Ministry of Industry and 
Information Technology as the new title "Little Giant" enterprise. We won the second prize of technology progress by China 
Hydraulics Pneumatics & Seals Association. Also we got the district mayor's quality award and the National Innovation Fund 
project support.
The company has core technology of VG series high pressure internal gear pumps (Max.Pressure 40Mpa, Max. Speed 4000r/min 
and Discharge range 3-320ml/r), World-first ABT series servo vane pumps, T6, T7, V, VQ, V10, V20, SQP, PV2R series vane 
pumps and M3B, M4C, M4D, M4E, 25/26M, 35/36M, 45/46M, 50/51M series vane motors，A4VSO, A10VSO31, A10VSO32, 
A10VO 52/53, A11VO piston pumps. Our products are certified by the world's top six authoritative classification societies such as 
Chinese CCS, Norway DNV, American ABS, French BV, British LS and Japan NKK, and are widely used in injection molding, die-
casting, engineering, ships, agricultural machinery, hydraulic, packaging, ports and other machinery industries. 
The company is strategic partner of Taiwan DELTA, Austria KEBA, PHASE motor, Yunsheng Group, Midea Group and 
SUMITOMO Pump.
Ningbo Vicks adheres to the development path of introduction, innovation and transcendence, and the business philosophy of 
high quality, high efficiency, low power consumption and safety, and is committed to building a world-renowned hydraulic pump 
manufacturer and servo energy-saving complete solution expert. We want to make a "Chinese heart" for industrial equip.



菲仕电机台湾台达

American Albert Hydraulic

美国艾伯特(ABT)流体动力

奥地利科霸

日本住友 台湾传仕重工

博创智能装备

联升精密

梁发记

伟达智能

佳明机器

华德液压

中船重工
China Shipbuilding 

中联重科
ZOOMLION 法 因 股 份

Golden Eagle Stock
金鹰股份

力劲集团
L.K. GROUP

美国卡特彼勒

乐星机械

成都正西晋江火炬油压机械

Strategic Cooperative
战略合作

台意德塑机
TAIYIDE

 高
速 • 高压 • 节能

High Speed  High Voltage  Energy Saving



科研合作高校/Cooperation of colleges 

船级社认证 / Classification society certification

挪威 / Norwegian DNV 美国 / American ABS 法国 / French BV 英国 / British LR中国 / China CCS

Certification/
Honorary 
Certificate
认证/荣誉证书

日本 / Japan NKK
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